
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Oświadczenie dotyczy budowy odcinka drogi S11 z Koszalina do Bobolic i budowy obwodnicy Koszalina 

na drodze S6. 

Chciałbym zwrócić się do ministra infrastruktury z prośbą o informacje dotyczące przebiegu realizacji tej 

inwestycji. Czy prace przebiegają zgodnie z harmonogramem? Czy występują trudności związane 

z finansowaniem tych przedsięwzięć? Wreszcie czy pojawia się opóźnienie, a jeżeli tak, to o ile jest to opóź-

nione? W jakim czasie te inwestycje zostaną zakończone? I czy w związku z tym Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad prowadzi jakieś działania związane z negocjacjami z wykonawcami robót, jak rów-

nież negocjacje dotyczące zwiększenia finansowania dla tych projektów? 

Stanisław Gawłowski 
 


